

الإعلان عن مشروع مركز للصناعات الغذائية

تنفيذاً لإستراتيجية الشركة في التوسع في إقامة الصناعات الغذائية القائمة على إستخدام الطحين، تود شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع. الإفصاح عن مشروع مركز للصناعات الغذائية في مدينة خزائن الاقتصادية على مساحة (20,000) عشرون ألف متر مربع. وسيضم المشروع مخبز صناعي وخطوط إنتاج للمعجنات المجمدة ونصف المطبوخة في المرحلة الأولى وسيتم إضافة خطوط إنتاج الكيك المجمد والوجبات الخفيفة والنودلز والبسكويت خلال المرحلة الثانية.

وتقدر التكلفة المبدئية للمشروع 10-12 مليون ريال عماني، وسيتم التوقيع مع مدينة خزائن الاقتصادية خلال الاسابيع القادمة. والمتوقع بدأ الإنتاج نهاية العام القادم 2022م إن شاء الله. وسيتم تمويل المشروع عن طريق القروض التجارية. وتتوقع الدراسة تحقيق أرباح إعتباراً من العام الثاني للتشغيل. ويبلغ معدل العائد الداخلي 18%.

وتتملك شركة مطاحن صلالة المصانع التالية:

1. مصنع صلالة للطحين بطاقه إنتاجية تبلغ 1500 طن في اليوم.
2. مصنع صلالة للمعرونة بطاقه إنتاجية تبلغ 432 طن في اليوم.
3. مصنع صلالة العالمية للصناعات البلاستيكية بطاقه إنتاجية تبلغ 250,000 كيس في اليوم. وسوف ترتفع إلى 350,000 كيس في اليوم بعد إضافة التوسعة الجديدة الثانية بنهاية العام القادم 2022م إن شاء الله.
4. مصنع صلالة للأعلاف الحيوانية المركزة وسيتم البدء في الإنتاج التجريبي نهاية شهر يونيو 2021م بطاقه إنتاجية تبلغ 240 طن في اليوم.

وفي إطار تنويع مصادر الإيرادات تم تأسيس شركة صلالة للمختبرات ش ش و لتقديم خدمات الفحوصات الفيزيائية والكيميائية للمواد والمنتجات الغذائية وسوف تباشر أعمالها هذا العام إن شاء الله، بالإضافة الى خطط الشركة للأعوام 2022-2025 للتوسع في مجال تجارة وتخزين الحبوب وتصنيع خلطات الطحين والمحسّنات والفيتامينات والمعادن للمخابز ومطاحن الدقيق ومصانع الأعلاف وإنتاج النشا وأعلاف الأسماك والحيوانات الأليفة وصناعة أفلام التغليف المرنة وأكياس FFS وإنتاج كبسولات الحشائش. كما تقوم إدارة الشركة بدراسة الدخول في شركات لإنتاج المستلزمات الطبية المصنعة من البلاستيك.



الرئيس التنفيذي / أحمد بن علوي الذهب

Announcement of New Center for Food Industries

In implementation of the company's strategy to expand the establishment of flour-based food industries, Salalah Mills Co. is pleased to disclose the new project for a food industries center in Khazaen Economic City, on an area of (20,000) twenty thousand square meters. The project will include an industrial bakery and production lines for frozen and semi-cooked pastries in the first phase. Production lines for frozen cakes, snacks, noodles and biscuits will be added during the second phase.

The initial cost of the project is estimated at OMR 10-12 Millions. Salalah Mills Co. will sign with Khazaen Economic City in the coming weeks for the allotment of land. It is expected that production will start at the end of next year 2022 God willing. The project will be finance by commercial loans. As per the study, the project is expected to make profit from the second year of operation. The projected IRR is 18%.

Salalah Mills Company owns the following factories:

1. Salalah Flour Factory, with a production capacity of 1500 tons per day.
2. Salalah Macaroni Factory, with a capacity of 432 tons per day.
3. The Salalah International for Plastic Industries Factory, with a production capacity of 250,000 bags per day. It will rise to 350,000 bags per day after adding the second new expansion by the end of next year 2022 God willing.
4. Salalah Factory for concentrated animal feed. The trial production will start at the end of June 2021, with a production capacity of 240 tons per day.

And in the context of diversifying sources of revenues, Salalah Laboratories Company SPC was also established to provide physical and chemical analysis services for grains and foodstuffs products, and it will start functioning this year 2021 God willing. In addition, the company has plans to expand during the years 2022-2025 in the fields of grains trading and storing, manufacturing of flour blends, improvers, vitamins and minerals for bakeries, flour mills, fodder factories, producing starch, fish and pet feed, manufacturing of flexible packaging films, FFS bags, and producing grass capsules. The company's management is also studying entering into partnerships for the production of plastic medical supplies.


Ahmed Alawi Al Dhahab

Chief Executive Officer

